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خبر »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 

شهید سعید تفنگ سازفهیم پور  را گرامی می دارد

»ایران ۱۱« دوباره به میدان آمد
رئیس مرکز شماره گذاری پلیس راهور ناجا از شماره گذاری 

خودروها با پلاک های قدیمی فک شده خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، سرهنگ علی محمدی- رئیس 
مرکز شماره گذاری پلیس راهور ناجا به روند جدید تعویض 
پلاک و شماره گذاری با استفاده از پلاک های فک شده و 
قدیمی اشاره و اظهار کرد: مرکز شماره گذاری و تعویض 
پلاک پلیس راهور بیش از ۶۲میلیون ظرفیت پلاک دارد که 
با احتساب حدود ۲۳میلیون پلاک نصب شده و ۳ میلیون 
پلاک فک شده می توان گفت که ۵۵ میلیون پلاک ها تاکنون 
تخصیص داده شده است. رئیس مرکز شماره گذاری پلیس 
راهور ناجا به پیگیری پلیس و مصوبه هیئت دولت مبنی 
بر استفاده مجدد از پلاک های فک شده اشاره و تصریح کرد: 
برابر مصوبه هیئت دولت مقرر شد پلاک هایی که بیش از 
یکسال از فک شدن آنها و نگهداری در انبارهای مراکز شماره 
گذاری گذشته است با حفظ سوابق به شخص و خودروی 
دیگری واگذار شوند. وی با بیان اینکه حدود ۲۰میلیون پلاک 
وجود دارند که بیش از یکسال از فک آنها گذشته است؛ 
اعلام کرد: این کدپلاک ها دوباره به چرخه واگذاری برگردانده 
شده و به مرور زمان و به صورت سیستمی بین مراجعان به 
مراکز شماره گذاری تخصیص پیدا می کند؛ به طور مثال 
در هفته جاری مراجعان در مراکز شماره گذاری تهران به  
پلاک های ایران۵۵ و در هفته های آتی به سایر کد پلاک ها 
شماره گذاری می شوند. سرهنگ محمدی افزود: از این به 
بعد کد پلاک های قدیمی فک شده به صورت سیستمی به 
مراجعه کنندگان واگذار شده و هیچ محدودیتی در این باره 
وجود ندارد. رئیس مرکز شماره گذاری پلیس راهور ناجا در 
این خصوص که وضعیت تخلفات و سوابق پلاک های فک 
شده در صورت واگذاری به دیگران چه می شود، اظهار کرد: 
پلاک ها با حفظ سوابق واگذار می شود؛ یعنی اگر به سابقه 
پلاکی عوارض شهرداری یا بزرگراهی، جریمه یا تخلفی تعلق 
گرفته باشد این موارد در VIN خودرو و کد ملی مالک قبلی 
ثبت شده و به طور کامل مشخص است که پلاک چه زمان 
و  چه ثانیه ای به مالک قبلی تعلق داشته، چه مدت در انبار 
پلیس بوده و در چه روز و ثانیه ای هم به خودروی جدید 
تعلق گرفته است. سرهنگ محمدی با بیان این مطلب که 
۶۵درصد پلاک ها در زمره فک شده ها قرار می گیرند گفت: با 
این روند همیشه تعداد زیادی پلاک در مراکز شماره گذاری 
وجود دارد. رئیس مرکز شماره گذاری پلیس راهور ناجا در 
این خصوص که قبلاً پلاک ها با توجه به محل سکونت افراد 
تعلق می گرفت و مثلاً ایران۱۱ به ساکنین شمال تهران و 
ایران۳۳ به ساکنین جنوب تهران تعلق می گرفت و آیا هم 
اینک نیز محل سکونت در تخصیص کد پلاک های فک شده 
لحاظ می شود یا نه؛ اظهارکرد: هم اکنون بارگذاری پلاک 
های فک شده با توجه به محل سکونت در شمال یا جنوب 
شهر منتفی شده و حتی یک فردی که تازه ۱۸سالش شده 
و گواهینامه گرفته، ممکن است پلاکی بگیرد که ایران۳۳ 
باشد و پلاک جدید ایران۴۰ نباشد چراکه چرخه تخصیص 
پلاک دائماً در گردش بوده و پلاک های جدید و قدیمی به 
فواصل بین متقاضیان تقسیم می شود. رئیس مرکز شماره 
احتمالی  کلاهبرداری های  خصوص  در  ناجا  راهور  گذاری 
درباره تخصیص کد پلاک های قدیمی گفت: متقاضیان توجه 
داشته باشند که سیستم به صورت رندومی شماره پلاک 
ها را در اختیار متقاضیان قرار می دهد و دخالت انسان 
به هیچ عنوان در این زمینه وجود ندارد پس دقت داشته 
باشند که به بهانه »گرفتن کد پلاک قدیمی و آشنا داشتن 
در مراکز شماره گذاری« در کمین کلاهبرداران نیفتاده و پولی 
نپردازند چراکه برای شماره گذاری خودرو ابتدا باید از طریق 
»نوبت دهی اینترنتی«  اقدام کرده  و سپس در بازه زمانی 
رزرو شده به مراکز تعویض پلاک مراجعه کنند تا سیستم کد 
پلاک درنظر گرفته را به آنها تخصیص دهد. وی گفت: مراکز 
تعویض پلاک طبق برنامه ریزی به صورت سیستمی پلاک ها 
را به متقاضیان ارائه می دهند اعم از ایران۱۱، ایران۵۵ و هر 
کدپلاکی در هر شهرستان و هیچ تفاوتی بین متقاضیان در 
خصوص سن و سال، محل سکونت و سال اخذ گواهینامه 

وجود ندارد.

انتظامی

گفت:  ۵۷درصد  کشور  کل  محاسبات  دیوان  فنی  معاون 
تکالیف دستگاه ها در قانون هوای پاک اجرا نشده است که 
این میزان اجرا نشدن تکالیف برای اجرا نشدن قانون هوای 

پاک، بسیار زیاد است. 
به گزارش »دنیای هوادار«، همواره با شدت آلودگی هوا در 
شهرهای بزرگ کشور در فصول سرد سال، عوامل متعددی 
از سوی مسئولان ذی ربط مطرح می شود، به طوری که در 
سالجاری نیز که شاهد افزایش غلظت آلاینده ها و همزمانی 
نام  به  دیگری  بودیم، مقصر  دما«  »وارونگی  پدیده  با  آن 
»مازوت« نیز مطرح شد که در گزارش مفصل تصویری به 
آن پرداخته ایم. بر همین اساس، یکی از موضوعاتی نیز که 
در زمینه وضعیت آلودگی هوای شهرهای کشور مطرح بوده، 
وجود قوانین مرتبط در زمینه مقابله با آن است، به طوری 
که قانون هوای پاک طی سال های اخیر در مجلس شورای 
اسلامی تصویب شد که براساس آن وظایف و تکالیفی برای 
دستگاه های مرتبط با آلودگی هوا از سوی قانونگذار تعیین 

شده است، اما همیشه اما و اگرهایی در مسیر اجرای این 
قانون وجود داشته است، به طوری که مسعود تجریشی- 
معاون محیط زیست انسانی سازمان حفاظت محیط زیست 
با انتقاد از اجرا نکردن قانون هوای پاک از سوی دستگاه های 
مرتبط با این قانون، اظهار کرد: وظایف دستگاه های اجرایی 
مرتبط با قانون هوای پاک مشخص و به آنها ابلاغ شده 
است، اما دستگاه های ذیربط به وظایفی که قانون برای شان 
مشخص کرده، به خوبی عمل نکرده اند. البته از طرف دیگر 
عیسی کلانتری رئیس سازمان حفاظت محیط زیست نیز 
قانون هوای  دارد و معتقد است که »اجرای  نظر دیگری 
پاک موجب تعطیلی 70درصد اقتصاد کشور می شود. حالا، 
کیومرث داوودی- معاون فنی و حسابرسی امور عمومی و 
اجتماعی دیوان محاسبات در یک برنامه تلویزیونی نسبت 
به وضعیت اجرای قانون هوای پاک انتقاد و اظهار کرد: در 
موضوع مهم هوای کشور، یک فرماندهی واحد در ارتباط با 
آن وجود ندارد. وی با بیان اینکه سازمان محیط زیست از 
اختیارات کامل در این حوزه برخوردار نیست، گفت: قانون 
هوای پاک به خوبی مشخص کرده که هر دستگاه در زمینه 
قانون  در  دارند؛  تکالیفی  آن چه  با  مقابله  و  هوا  آلودگی 
هوای پاک برای »تک تک« اینها توضیح داده شده که چه 
دستگاهی باید به موضوع ورود کند. معاون فنی و حسابرسی 
امور عمومی و اجتماعی دیوان محاسبات با اشاره به احصاء 
تکالیف دستگاه  ها در قانون هوای پاک، افزود: طبق قانون 
به  نداده اند،  انجام  را  تکالیف شان  پاک، 57دستگاه  هوای 
تعبیری 57درصد تکالیف دستگاه ها در این قانون اجرا نشده 

است، این میزان اجرا نشدن تکالیف برای اجرا نشدن قانون 
هوای پاک بسیار زیاد است. ما هر سال انتظار داریم که با 
ابلاغ چنین قوانینی، آلودگی هوا در کشور کاهش یابد، معلوم 
است که وقتی تکالیف اجرا نشود، وضعیت آلودگی هوا به 
همین شکل باقی خواهد ماند. وی تصریح کرد: موارد مهمی 
که ما در دیوان محاسبات از قانون هوای پاک احصاء کردیم، 
عدم اهتمام کافی به قوانین و مقررات توسط دستگاه ها، 
عدم تدوین استانداردها، عدم پایش مناسب صنایع، تخلف و 
آسیب در حوزه هایی نظیر نظارت در کیفیت تولید و مصرف 
سوخت کشور و نیز عدم معاینه فنی بوده است.  معاون فنی 
و حسابرسی امور عمومی و اجتماعی دیوان محاسبات ادامه 
داد: یکی از معضلات کشور، بحث معاینه فنی خودروهای 
سبک و سنگین و موتورسیکلت و نیز وضعیت تولید خودروها 
و عدم استفاده از تجهیزات کاهنده آلاینده ها در خودروهای 
تولیدی کشور است. داوودی با تأکید بر اینکه عدم نوسازی 
ناوگان حمل و نقل عمومی کشور از موضوعات مهمی است 
که در قانون هوای پاک به درستی به آن عمل نشده است، 
گفت: البته وزارت کشور متولی آن است که به تازگی نیز 
اتفاقات و اقداماتی خاصی در جهت نوسازی ناوگان حمل 
و نقل عمومی در حال انجام است. معاون فنی و حسابرسی 
امور عمومی و اجتماعی دیوان محاسبات در پایان خاطرنشان 
کرد: تدوین نکردن دستورالعمل ها در چارچوب قانون هوای 
پاک و نیز تشکیل کارگروه  هایی که در این قانون پیش بینی 
شده، از جمله مواردی است که دستگاه ها به تکالیف شان در 

قانون هوای پاک عمل نکرده اند.

خبر اول

اجرانشدن ۵۷درصدی قانون هوای پاک از سوی دستگاه  ها

پس  خود  توئیت  جدیدترین  در  صالحی  سیدعباس 
از پایان جلسه هیئت دولت نوشت: با حمایت آقای 
ارسال  الزام  دولت،  هیئت  موافق  نظر  و   جهانگیری  

آگهی های دولتی به مطبوعات به قوت خود باقی ماند.     
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مرکز روابط عمومی 
و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، در متن 

توئیت سیدعباس صالحی آمده است:
»با حمایت آقای  جهانگیری  و نظر موافق هیئت دولت، 
الزام ارسال آگهی های دولتی به مطبوعات به قوت خود 
باقی ماند و ماده۱۴ مصوب پیشین لغو و تبصره۱ ماده۱۳ 
هم در همین راستا اصلاح گردید. از مدیران و همکاران 
مطبوعاتی، که همدلانه نگرانی های شان را منتقل کردند، 

سپاسگزارم«.      در همین راستا، همایون امیرزاده- رئیس 
مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی گفت: این وزارتخانه همواره خود را کنار اصحاب 
فرهنگ، هنر و رسانه می داند و برای حل مشکلات آنان 
از هیچ تلاشی دریغ نمی کند. وی گفت: به محض اعلام 
الزام درج آگهی های  خبر مصوبه دولت مبنی بر لغو 
با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  رسانه ها،  در  دولتی 
استفاده از تمام ظرفیت های قانونی و رایزنی های مؤثر 
با هیئت دولت، در کمتر از ۷۲ساعت از تصویب مصوبه 
قبلی، با ارائه توجیهات قانونی لازم و همراهی ستودنی 
اهالی رسانه توانست در متقاعد کردن دولت به اصلاح 

مصوبه موفق شود.

رئیس مرکز و پایگاه تحقیقات بیماری های نوپدید و 
بازپدید انستیتو پاستور ایران ضمن تشریح وضعیت 
کرونا در ایران و اشاره به آغاز پیک جدید اپیدمی در 
استان خوزستان، گفت: این در حالی است که احتمال 
یافته  نوع جهش  از  متاثر  کرونا  پیک چهارم  تشدید 

ویروس وجود دارد.
دکتر احسان مصطفوی گفت: آنچه که در مورد تأثیر 
واریانت انگلیسی بر پیک جدید اپیدمی مطرح می 
واریانت های  بررسی  و  بیشتر  به مطالعات  نیاز  شود 
بتوانیم  ابتدا  که  دارد  کشور  در  گردش  در  ویروس 
مشخص کنیم واریانت انگلیسی و احیانا سایر واریانت 
های شناخته شده در چه گستره ای پخش شده و چه 
درصدی از ویروسی که در جامعه در حال گردش است 
را این واریانت تشکیل می دهد. بنابراین؛ اینکه پیک 
چهارم کرونا متأثر از نوع جهش یافته ویروس باشد 
نیاز به  تاثیر  این  محتمل است ولی دانستن شدت 
انجام مطالعات تکمیلی دارد. وی افزود: در چند روز 

گذشته، به نظر می رسد پیک جدید اپیدمی در استان 
ایلام،  استان های  در  و  است  شده  شروع  خوزستان 
کهگیلویه و بویراحمد، بوشهر، اصفهان، فارس و سمنان 
افزایش ملایم از شمار موارد بستری را شاهد بوده ایم. 
استان  وضعیت  شدن  قرمز  دلایل  درباره  مصطفوی 
خوزستان، بیان کرد: این که دقیقا چه عاملی باعث شده 
که این اتفاق رخ دهد نیازمند بررسی و تحلیل استانی 
است و آنچه که ما بر اساس شنیده ها از استان مذکور 
می دانیم این است که برخی تجمعات کنترل نشده در 
این مناطق و مسافرت های کنترل نشده، بستر خیز 
جدید اپیدمی را فراهم کرده است. این رفتارهای پرخطر 
مثل حضور در تجمعات، مسافرت غیر ضروری و عدم 
رعایت پروتکل ها موضوعی است که در هر منطقه ای 
رخ دهد بستر خیز بیماری را فراهم می کند؛ پس بهتر 
است برای جلوگیری از وقوع شرایط مشابه خوزستان 
در سایر استان ها رعایت نکات بهداشتی همچنان در 

اولویت قرار گیرد.

این اپیدمیولوژیست در پاسخ به اینکه آیا احتمال ناقل 
بودن کسانی که واکسن کرونا دریافت کردند وجود دارد 
یا خیر؟ اظهار کرد: برای این موضوع هم هنوز پاسخ 
دقیقی وجود ندارد و هنوز باید افراد واکسینه شده هم 
از ماسک استفاده کنند تا بتوانیم به پاسخ صریح تری 
برسیم؛ هرچند که ممکن است این موضوع از واکسنی 
به واکسن دیگر متفاوت باشد. وی درباره پپیش بینی از 
وضعیت بیماری در کشور طی روزهای آتی و منتهی به 
نوروز۱۴۰۰ افزود: تجربه یک ساله مدیریت کرونا نشان 
داده است همه چیز دست سیاست گذاران و مردم است 
بنابراین؛ اگر مردم شرایط را عادی نپندارند و فکر نکنند 
شرایط تحت کنترل است و در عین حال سیاست گذاری 
انتظار وضعیت  آن وقت  باشیم  داشته  مناسبی هم 
عجیب و غیر منتظره ای در کشور نخواهیم داشت و 
شرایط همچنان تحت کنترل است ولی اگر تجمعات و 
مسافرت ها خارج از چارچوب پروتکل های اعلامی باشد 
آن زمان انتظار افزایش موارد بیماری را خواهیم داشت.

الزام ارسال آگهی های دولتی به مطبوعات به قوت خود باقی ماند

احتمال تشدید پیک چهارم کرونا با ویروس جهش یافته

رسانه

کرونا در ایران
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جامعه

فکری در موقعیت حجازی! 
ای،  حرفه  باشگاه  یک  در 
براساس  تیم  سرمربی 
احساسات هیجانی هواداران 
روی سکوها یا در شبکه های 
اجتماعی و یا حتی مقالات 
شود.  نمی  برکنار  ها  رسانه 
بلکه شاخصه های تخصصی 
می  که  دارند  وجود  فنی  و 
قطع  برای  را  باشگاه  تواند 

همکاری با یک مربی مجاب کند.
در باشگاه های معتبر دنیا وظیفه بررسی این شاخصه برعهده 
متخصصین فنی - مدیرفنی یا کمیته فنی - است و اگر آن ها 
به این نتیجه برسند که ادامه حضور سرمربی، روند دستیابی 
به اهداف باشگاه را کند یا مختل می کند، در خروج را به او 
نشان می دهند. یکی از ای شاخصه ها »از بین رفتن جایگاه 

کاریزماتیک سرمربی نزد بازیکنان« است.
در استقلال همه در تنزل جایگاه سرمربی نقش داشته اند. 
باشگاه با عدم تامین امکانات حداقلی مورد نیاز سرمربی 
)مثل زمین تمرین مناسب و باشگاه بدنسازی( جایگاه او را 
پایین آورده و سرمربی با سکوت در مقابل این کم کاری؛ البته 
تصمیمات فنی محمود فکری نقش تخریبی بیشتری در تنزل 
جایگاه او نزد بازیکنان داشته و عملا موجب کاهش »اعتماد 

فنی« بازیکنان به مربی شده است.
»ناصر حجازی« هم دو بار در استقلال چنین شرایطی را تجربه 
کرد؛ یک بار همان سالی که عنوان نایب قهرمانی آسیا را به 
دست آورد )فکری هم بازیکن ثابتش بود( و یک بار در فصلی 
که فتح الله زاده بدون اطلاع حجازی، شبانه »فیروز کریمی« را 

به کادرفنی استقلال اضافه کرد!
البته تفاوت حجازی با فکری در این بود که او هرگز در مقابل 
کوتاهی باشگاه در تامین زمین مناسب و امکانات تمرینی 
کوتاه نمی آمد. اما حجازی هم تا زمانی که مورد اعتماد فنی 
بازیکنان بود، خوب پیش رفت. اوایل تعویض های عجیب و 
غریبش همه را غافلگیر می کرد و تصور این بود که همگان 
از درک تصمیم فنی او عاجز هستند. اما کم کم که تیم در 
چند بازی بدون هافبک دفاعی به میدان رفت و تعویض ها 
بی توجه به جریان بازی انجام می شد، در ذهن بازیکنان هم 

تشکیکی نسبت به نیمکت تیم به وجود آمد...
در مورد »محمود فکری« هم این تشکیک به وجود آمده و 
به نظر می رسد بازیکنان آن اعتماد فنی را به نیمکت ندارند. 
نیمکت نشینی یا حتیت سکونشینی بازیکنان با کیفیت، 
افت مهاجمان و هافبک های میانی و بازیکنان کناری، بازی 
پراشتباه مدافعان و به کارگیری بعضی نفرات در پست های 
غیرتخصصی و...؛ مسلما بازیکنان این نقایص را می بینند. 
پیش از آنکه کارشناسان، منتقدان یا هواداران متوجه اش 

بشوند.
طبیعی است وقتی بازیکن حتی سایه ای از خودش نیست 
و نمی تواند 30 درصد توانایی هایش را در زمین بروز دهد، 
به کادر فنی بی اعتماد می شود. برنامه هایش را نمی پسندد 
و حرف هایش را نمی شنود. در چنین شرایطی دو راه پیش 
روی محمود فکری یا سرمربیانی که در چنین وضعیتی قرار 
می گیرند وجود دارد: کناره گیری یا تقویت کادر. ناصر حجازی 
هردوی این ها را تجربه کرد. او بار اول بر مواضع خودش 
ایستاد و با استقلال قطع همکاری کرد )پس از بازی پرابهام 
با سایپا(. اما بار دوم دستیار تحمیلی باشگاه )فیروز کریمی( 
را پذیرفت و خودش به عنوان مدیرفنی روی نیمکت نشست 
)البته به دلیل پرحاشیه بودن کریمی این تغییر موفق نبود(. 
حالا هم فکری که آن روزها را دیده، باید یکی از این دو راه 
را برگزیند. وگرنه تیمی که بازیکنانش به سرمربی اش اعتماد 

نداشته باشند، در مسیر خطرناکی قرار خواهد گرفت...

آبی ها

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی منصوری«

 - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

سخنگوی ستاد مقابله با کرونا در استان البرز گفت: با 
توجه به اینکه سرعت شیوع نوع جهش یافته کرونا که با 
عنوان کرونای انگلیسی شناخته شده زیاد است، مرگ و 

میر بیشتری به دنبال دارد.
با اشاره  به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا سلیمانی 
به ممنوعیت برگزاری عروسی، عزا و تجمعات در کرج 
اظهار کرد: اعمال این محدودیت ها اقدامی احتیاطی 
برای جلوگیری از ورود به پیک چهارم کرونا بوده است. 
وی ادامه داد: با توجه به شناسایی یک مورد ابتلا به 
کرونای جهش یافته انگلیسی در آبیک و فوت وی در 
اعمال  خصوص  در  پیشنهادی  هشتگرد،  بیمارستان 
محدودیت نارنجی در محدوده این شهرها به ستاد ملی 
کرونا ارائه شده و در صورت تصویب، اعمال می شود. 
این مسئول اضافه کرد: در حال حاضر وضعیت چهار 

شهرستان البرز آبی و دو شهرستان هم زرد است و برای 
اینکه تغییری در وضعیت رنگ ها پیش نیابد، همه باید 
همکاری داشته باشند و استفاده از ماسک، رعایت فاصله 
اجتماعی، شستشوی دست ها و عدم حضور در تجمعات 
را فراموش نکنند. سلیمانی تأکید کرد: با توجه به اینکه 
سرعت شیوع نوع جهش یافته کرونا که با عنوان کرونای 
انگلیسی شناخته شده زیاد است، مرگ و میر بیشتری به 
دنبال دارد. سخنگوی ستاد مقابله با کرونا استان البرز در 
پاسخ به اینکه نحوه استفاده همزمان از دو ماسک برای 
پیشگیری بهتر از ابتلا به کرونا چگونه است، گفت: بهتر 
است یکی از این ماسک ها سه لایه پزشکی و دیگری 
امکان  اگر  این مسئول گفت:  باشد.  پارچه ای  ماسک 
استفاده همزمان از دو ماسک برای شهروندان فراهم 

نیست، استفاده از یک ماسک را فراموش نکنند.

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز با بیان اینکه بخش 
عمده ای از مواد اولیه صنایع این استان از چین تأمین 
می شود، گفت: ۲۰هزار کانتینر از استان البرز در نه ماهۀ 

اول سال جاری محصولات کشاورزی صادر شده است.
نشست  در  رضایی  پرهام  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
ویدئو کنفرانسی راهکارهای توسعه صادرات به کشور 
چین که با حضو ر رئیس اتاق بازرگانی مشترک ایران و 
چین و سرکنسول ایران در شانگهای برگزار شد، با اشاره 
به اهمیت برگزاری چنین نشست هایی در راستای حل 
مراودات تجاری فعالان اقتصادی کشور اظهار کرد: البرز 
با وجود بیش از 3500 واحد صنعتی و تولیدی و بالغ بر 
80هزار واحد صنفی در زمینه هایی مختلف از جمله دارو 

و ماکارونی قطب صنعتی کشور است.
کشور  ماکارونی  درصد  از80  بیش  اینکه  بیان  با  وی 
دارو  تولید  زمینه  در  افزود:  می شود،  تولید  البرز  در 

و  دارد  وجود  البرز  در  متعددی  فعال  کارخانه های 
راه اندازی تعداد زیادی واحد دارویی دیگر در یک شهرک 
دارویی استان هم قرار است عملیاتی شود. رئیس اتاق 
بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان البرز با اشاره 
به فعالیت خوب صنعتگران البرزی در تولید محصولات 
غذایی، بیان کرد: انواع کارخانه های تولید سس، رب 
گوجه فرنگی، شکلات و شیرینی در این استان فعال 
است که با توجه به نزدیکی پایتخت ظرفیتی ویژه برای 
البرز محسوب می شود. وی با بیان اینکه تولید قطعات 
خودرو در البرز هم در سطح کارخانه های کوچک تا بزرگ 
از دیگر ظرفیت های بخش صنعتی این استان است، 
عنوان کرد: در حوزه کشاورزی صادرات 11هزار کانتینری 
در سال گذشته برای استان محقق شد و این رقم در 
9ماهه نخست سال جاری هم بیش از 20هزار کانتینر 
رسیده است. رضایی تصریح کرد: رقم رشد صادراتی البرز 

در سال99 نسبت به سال گذشته بیش از 86درصد بوده 
استان  پایان سال عدد صادرات  تا  قرار است  و  است 
به بیش از یک میلیارد دلار برسد که تا کنون بیش 
مهم  این  و  است  آن محقق شده  دلار  از 900میلیون 
نشان از وجود رویکرد خوب صادراتی در البرز دارد. وی 
با بیان اینکه به واسطه فعالیت کارخانه های تولیدی 
اولیه،  البرز میزان واردات مواد  و صنعتی بیشمار در 
ماشین آلات و قطعات خط تولید به این استان آمار 
بالایی است، گفت: به عنوان نمونه حدود 60 تا 70درصد 
مواد اولیه شیمیایی مورد نیاز صنایع البرز از کشور چین 
وارد می شود. رئیس اتاق بازرگانی البرز در ادامه توسعه 
مراودات اقتصادی و اعزام هیئت های تجاری به البرز را 
از مواردی برشمرد که می تواند در سایه تعاملات خوب 
میان اتاق بازرگانی البرز، اتاق های بازرگانی مشترک و 

کنسولگری ها محقق شود.

در صورت تصویب، اعمال می شود؛

محدودیت بیشتر در شهرهای دارای کرونای انگلیسی

در 9 ماهه ابتدایی سال جاری؛

۲۰هزار کانتینر محصولات کشاورزی از البرز صادر شد

»البرز« چه خبر؟

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: تا پایان سال 
واکسیناسیون کادر بهداشت و درمان استان به پایان 
می رسد و در اوایل سال۱۴۰۰ واکسن داخلی نیز مهیا 

شده و به تمامی مردم تزریق می شود.
عزیزاله شهبازی در جلسه ستاد استانی مقابله با کرونا که 
روز سه شنبه- ۲۸بهمن در سالن شهدای دولت استانداری 
برگزار شد، با هشدار به مردم در خصوص شیوع کرونای 
جهش یافته، افزود: متأسفانه عادی انگاری و عدم جدیت 
مردم،  توسط  بهداشتی  دستورالعمل های  رعایت  در 
نگران کننده است. وی ادامه داد: با توجه به اینکه مواردی 
از کرونای جهش یافته در استان همجوار البرز مشاهده 
شده باید تدابیر پیشگیرانه جدی تری را اعمال کنیم و 
از مردم انتظار داریم در این مسیر همانند موج های 
قبل همراه باشند. شهبازی گفت: سلامت مردم را نمی 
توان با تعلل در اجرای مصوبات به خطر انداخت بنابراین 
باید در کمترین زمان ممکن اقدامات لازم را انجام داد. 
وی افزود: بر این اساس البرز در شرایط زرد قرار دارد 
ولی برای پیشگیری جدی از وقوع موج چهارم شیوع، 
محدودیت های وضعیت قرمز در استان اجرایی می شود.

استاندار البرز از دانشگاه علوم پزشکی استان خواست که 
با جدیت برای نظارت و ابلاغ دستورالعمل های بهداشتی 
در ستاد  کند. وی گفت: کمیته های مختلف  ورود 
استانی کرونا دوباره با اهتمام ویژه ای وارد عمل شوند 
و قرارگاه عملیاتی مقابله با کرونا در استان با اشراف به 

وظایف و اختیارات خود اقدام کند. شهبازی عنوان کرد: 
بدنبال فرافکنی و فرار کردن از زیر بار مسئولیت نباشید 
چراکه هر گونه غفلت در این مبارزه، تبعات غیرقابل 
جبرانی در پی دارد. وی گفت: دانشگاه علوم پزشکی نیز 
باید مکاتبات و پیگیری های جدی در راستای تخصیص 
واکسن به استان باشد و ما به هیچ عنوان نباید از این 
برنامه عقب بمانیم. استاندار البرز افزود: دستگاه های 
نظارتی با حساسیت بیشتری نسبت به اجرای مصوبات 
نظارت داشته باشند و به قطع با مسئولانی که کمکاری 
می کنند برخورد قانونی شود. وی گفت: شمار بیماران 
در کشور و به تبع آن البرز افزایش یافته و همچنان 
بستری ها و فوتی ها نیز در حال افزایش است، این 
نشانه ها زنگ خطر بزرگی محسوب می شوند و باید 

جدی بگیریم. شهبازی افزود: بیماری که از استان قزوین 
بود و در بیمارستانی در البرز بستری بود، متأسفانه به 
ویروس جهش یافته کرونا مبتلا شده و درگذشت. وی 
گفت: بلافاصله ۳۸نفر از افرادی که با وی در تماس 
بودند تست شدند و خوشبختانه مورد دیگری از این 
بیماری هنوز مشاهده نشده است. استاندار البرز افزود: 
اکنون روزانه ۳۵۰۰تست کرونا در البرز گرفته می شود و 
بیش از ۳۰۰نفر در استان واکسن تزریق کردند و هیچ 
گونه عارضه ای گزارش نشده و این تزریق موفقیت آمیز 
بود. وی گفت: تا پایان سال واکسیناسیون کادر بهداشت 
و درمان استان به پایان می رسد و در اوایل سال۱۴۰۰ 
واکسن داخلی نیز مهیا شده و به تمامی مردم تزریق 

می شود.

»شهبازی« مطرح کرد:

واکسیناسیون کرونایی ۳۰۰ نفر در البرز

محمد حیرانی

 نویسنده و روزنامه نگار
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جامعه سال 1340، ایران از شوروی اسلحه خرید و واردات اتومبیل ممنوع شد!
سال 1378، با انتخابات مجلس ششم و حضور پرشور مردم و پیروزی اصلاح طلبان همراه بود؛ 

سیدمحمد خاتمی در چنین روزی گفت: مطمئنا آینده بسیار بهتری را پیش رو داریم!

در چنین روزی!

ماده ۹۰ قانون تشکیلات، وظایف و انتخابات شوراهای 
اسلامی کشور و انتخاب شهرداران مصوب ۱۳۷۵ و 
اصلاحات بعدی آن ۱۳۹۶ وظیفه نظارتی هیات تطبیق 
مصوبات شوراها را مشخص نموده است که مفصلاً در 
آیین نامه اجرایی مصوب هیات دولت جزئیات آن برای 
اجرا، تصویب و ابلاغ شده است که بر اساس آن ها 
هیات تطبیق مصوبات شوراها با عضویت و ریاست 
فرماندار یا نماینده وی و عضویت یک قاضی به انتخاب 
رئیس قوه قضائیه )با اختیار تفویضی به انتخاب رئیس 
شورای  اعضای  از  یکی  و  استان(  دادگستری  کل 
تطبیق  این شورا جهت  انتخاب  به  استان  اسلامی 
مصوبات شورای شهر با قوانین عمومی کشور تشکیل 
می شود تا درصورتی که هیات مذکور مصوبات را مغایر 
با قوانین و مقررات کشور و یا خارج از حدود وظایف و 
اختیارات  شوراها تشخیص دهد، اعتراض خود را با ذکر 
مورد و به طور مستدل حداکثر ظرف مدت دو هفته از 
 تاریخ ابلاغ مصوبه، به اطلاع شورا رسانده و درخواست 

تجدیدنظر کند. 
آنچه از مفاهیم مندرج در قوانین مذکور و وظایف 
محوله به هیات تطبیق و نیز موضوع استفساریه ها 
پیرامون ماده۹۰ قانون شوراها از مجلس شورای اسلامی 
یا سایر وظایف نظارتی فرماندار یا تکلیف و مسئولیت 
مشخص  عامه  حقوق  برابر  در  قضائیه  قوه  قانونی 
می سازد این است که هیات تطبیق و تک تک  اعضای 
آن مسئولیت خطیر غیرقابل اغماض و مسامحه دارند 
و هرچند که در قانون تشکیلات شوراها و آیین نامه 
اجرایی هیات های تطبیق به صراحت در مورد قصور 
و تخلف احتمالی اعضای آن هیات در برابر وظایف 
این  اما یقیناً  نیامده است  محوله سخنی به میان 
موضوع رافع مسئولیت های مدنی، حقوقی و انتظامی 

و اداری اعضای آن هیات نیست.
اشاره کوتاهی که در آیین نامه اجرایی ماده ۹۰ قانون 
اسلامی  شوراهای  انتخابات  و  وظایف  تشکیلات، 
کشور و انتخابات شهرداران مصوب ۱۳۷۵ و اصلاحات 
بعدی تصویبنامه شماره ۸۳۹۰۵/ت۵۴۰۹۵ هـ مورخ 
1396/17/11 هیات وزیران در ماده ۱۰ صورت گرفته 
آن  اجرای  حسن  مسئول  را  کشور  وزارت  که  است 
بر اساس  آیین نامه قرار داده و موظف نموده است 
مسئولیت نظارتی و اجرایی خود نسبت به عملکرد 
از  تخلف  موارد  و  داشته  نظارت  تطبیق  هیات های 
قانون توسط هر یک از اعضای هیات تطبیق را به مرجع 
ذی صلاح قانونی ذی ربط اعلام و آن را پیگیری نماید.

هرچند که کوتاهی ها، اغماض یا لابیگری های احتمالی 
شهرداری یا اعضای شوراها برای اخذ نظر هیات تطبیق 
در برخی مصوبات شاید بتواند منجر به تأیید مصوبه 
نظارت  جهت  در  قانونگذار  اما  گردد  نیز  مسئله دار 
هرچه بیشتر مردم بر نهاد عمومی شوراهای شهر و 
شهرداری ها در تبصره۲ ماده ۹۰ قانون تشکیلات شوراها 
تأکید کرده است که »تأییدشدن مصوبات شوراها در 
هیات تطبیق و قطعی شدن آن مانع از طرح رسیدگی 
آن دسته از مصوبات مغایر قانون در هیات مرکزی حل 

اختلاف توسط اشخاص نمی باشد«.
اعضاء و   انجام وظایف و  تکالیف  درخصوص نحوه 
نمایندگان حاضر در هیات تطبیق قانونگذار آن ها را 

بسیط  الید قرار نداده است و نظارت های مختلف و 
پیچیده ای بر آن ها اعمال می کند، من جمله نماینده 
قوه قضائیه در هیات تطبیق برابر دستورالعمل جامع 
امور نمایندگان قوه قضائیه و نظارت بر مراجع شبه 
قضایی مورخه 1399/1/9 ابلاغی رئیس قوه قضائیه 
تا در صورت  و  در ماده ۱۵ آن مکلف گردیده است 
مشاهده سوءجریان یا اقدام خلاف قانون مراتب را 
جهت اقدام قانونی بر حسب مورد به اداره کل یا رئیس 
کل دادگستری گزارش نماید و همچنین نماینده قوه 
قضائیه را مکلف نموده است چنانچه نظر وی مخالف 
نظر سایر اعضای هیات تطبیق باشد باید آن را مستدل 
در صورت جلسه درج نمایند و این تکلیف را الزامی قرار 

داده و عدول از آن را تخلف برشمرده است.
در خصوص تقصیر مستخدمان دولتی از وظایف قانونی 
مقرره نیز نظر به اینکه هیات عمومی دیوان عدالت 
اداری با تأکید بر اینکه جبران خسارات ناشی از تقصیر 
و قصور مأموران دولتی به عهده خود آن ها است و 
اخیراً مقرره شورای عالی اداری کشور که جبران این 
خسارات را به عهده دستگاه های دولتی گذارده بود را 
باطل کرد، بدینگونه جبران خسارات ناشی از هرگونه 
اقدامات مستخدمان و مقامات دستگاه های اجرایی به 
موجب ماده ۱۱ قانون مسئولیت مدنی مصوب سال 
۱۳۳۹ که مقرر نموده »کارمندان دولت و شهرداری و 
مؤسسات وابسته به آن ها که به مناسبت انجام وظیفه 
عمداً یا در نتیجه بی احتیاطی خسارتی به اشخاص وارد 
نمایند، شخصاً مسئول جبران خسارات وارده می باشند« 

برعهده مستخدمان و مأموران دولت است.
همچنین از آن جا که برخی مصوبات شوراهای شهر به 
موجب محتوای آن ضمن اینکه بارمالی بر بیت المال 
گاهاً  که  مصوبات  آن  اجرای  یا  و  می کند  تحمیل 
بالادستی  قوانین  و  کشور  عمومی  قوانین  برخلاف 
است، حتی از حوزه تصمیم گیری شورای شهر خارج 
است، یا اجرای آن مصوبات خسارت های کلانی به 
اموال عمومی می زند یا باعث بلاتکلیفی و اتلاف اموال 
و حقوق عمومی می شود و همچنین به موجب بند ۲۳ 
سیاست های کلی نظام اداری که بر جبران خسارت های 
وارده بر اشخاص حقیقی و حقوقی در اثر قصور یا 
تقصیر در تصمیمات و اقدامات خلاف قانون و مقررات 
در نظام اداری تأکید شده است در نهایت تصمیات 
هیات تطبیق در مواردی که اعضای آن خسارت عمدی 
و اتلاف اموال عمومی را در مصوبات شاهد باشند یا 
از مغایرت برخی مصوبات با موارد قانونی به نحوی 
از انحاء مطلع گردیده باشند و یا حتی سهواً نادیده 
گرفته باشند و مرتکب خطا در تأیید مصوبات شده 
باشند را نمی توان عاری از مسئولیت توجیه کرد و یقیناً 
مسئولیت جبران خسارت وارده به اموال عمومی ناشی 
از قصور و تخلف در انجام وظیفه اعضای هیات تطبیق 

قابلیت پیگیری دارد.

رهبر معظم انقلاب اسامی تاکید کردند: من می خواهم امروز فقط 
همین یک کلمه را درباره برجام بگویم؛ ما حرف و وعده خوب، زیاد 
شنیده ایم که در عمل، نقض و ضد آن عمل شده است. حرف فایده 
ندارد، وعده فایده ندارد، این بار فقط عمل. اگر از طرف مقابل عمل 

ببینیم، ما هم عمل خواهیم کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه اطلاع رسانی دفترمقام 
معظم رهبری،  حضرت آیت الله خامنه ای صبح دیروز )چهارشنبه( 
و  تاریخی  قیام  تبریز،  مردم  از  شماری  با  تصویری  ارتباط  در 
فراموش نشدنی ۲۹ بهمن ۱۳۵۶ را فقط گوشه ای از افتخارات فراوان 
مردم این خطه خواندند و با اشاره به استمرار دشمنی سلطه گران به 
علت مخالفت ملت ایران با هنجارهای نظام سلطه افزودند: انقلاب 
اسلامی دستاوردهای عظیمی داشته است که باید از آنها برای رفع 
نقاط ضعف و غیرقابل قبول همچون مشکلات معیشتی و فاصله 

طبقاتی استفاده کنیم.
ایشان حضور پرشور مردم را در انتخابات سال آینده ریاست جمهوری 
و در درجه بعد، انتخاب صحیح و اصلح را باعث تضمین آینده کشور 
خواندند و درباره برجام نیز گفتند: جمهوری اسلامی این بار وعده و 

حرف نمی پذیرد و ملاک، فقط عمل طرف مقابل است.

آذربایجان؛- دژ استوار ایران در مقابل بیگانگان

آذربایجان  مردم  افتخارات  تبیین  در  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
»نخبه پروری در علم و هنر و سیاست« و »روحیه جریان سازی در 
تحولات تاریخی و سیاسی کشور« را دو ویژگی افتخارآمیز مردم این 
خطه برشمردند و تأکید کردند: آذربایجان همیشه دژ استوار ایران 
در مقابل حملات بیگانگان بوده است و اگر ایستادگی و جانفشانی 
مردم این دیار نبود، تعرض دشمنان به مناطق دیگر هم کشیده 

می شد.
حضرت آیت الله خامنه ای، »دلبستگی عمیق به اسلام« و »غیرت 
و حمیّت شدید در قبال ایران« را دو ویژگی مهم هویتی مردم 
آذربایجان دانستند و افزودند: مردم این منطقه در تاریخ معاصر 
در همه مسائل کشور از چهره های نقش آفرین برخوردار بوده اند 
که این شخصیت ها همچون »میرزا جواد آقا مجتهد تبریزی در 
تحریم تنباکو«، »ستارخان و باقرخان در مشروطه«، »شیخ محمد 
خیابانی«، »شهیدان آیت الله قاضی طباطبایی و آیت الله مدنی در 

دوران انقلاب« و »شهید باکری در دفاع مقدس« تأثیرگذار بوده اند.
رهبر انقلاب در جمع بندی این بخش از سخنانشان گفتند: بدون 
روایت درست از تاریخ آذربایجان، هر روایتی از تاریخ ایران ناقص 

و نادرست است.
ایشان در تشریح ابعاد قیام تاریخی ۲۹ بهمن ۱۳۵۶ مردم تبریز به 
پیام امام)ره( بعد از آن حادثه پرداختند و افزودند: امام بزرگوار سه 
خصوصیت »شجاعت، غیرت و تدیّن« را ویژگی های ممتاز مردم 
تبریز خواندند که هر سه این خصوصیات، شاخص های مهم ارزیابی 

و ارزش گذاری یک مجموعه انسانی است.
رهبر انقلاب افزودند: نکته مهم این است که مردم تبریز وحشی گری 
رژیم پهلوی در سرکوب قیام ۱۹ دی قم را دیده بودند اما با همان 
خصوصیاتی که امام گفتند در چهلم شهیدان قم وارد صحنه شدند 
و با ابتکار سلسله تعیین کننده چهلم ها، نگذاشتند قیام قم به 

فراموشی سپرده شود.
حضرت آیت الله خامنه ای در تشریح دیگر رویدادهای متکی بر 
شجاعت، غیرت و تدیُن مردم تبریز به مقابله جانانه آنان در مقابل 
دست های تجزیه طلب اوایل انقلاب، حماسه آفرینی لشکر خط شکن 
عاشورا و فرمانده دلاور آن شهید باکری، مقابله با فتنه خلق مسلمان 
در سال های اول انقلاب و نیز حضور آگاهانه مردم تبریز در خنثی 
کردن فتنه سال ۸۸ اشاره کردند و گفتند: در دی ۸۸، مردم تبریز 

حتی از تهران و دیگر شهرهای کشور زودتر به میدان آمدند.
حضرت آیت الله خامنه ای در جستجوی پاسخ این سوال مهم که 
امروز کشور  برای اوضاع  »درس قیام ۲۹ بهمن ۵۶ مردم تبریز 
چیست« به ریشه یابی دشمنی عمیق ابرقدرت ها با انقلاب اسلامی 

پرداختند.
ایشان گفتند: هنگام پیروزی انقلاب، مستکبران، جهان را به دو 

قسمت سلطه گر و سلطه پذیر تقسیم کرده بودند اما انقلاب اسلامی 
این جریان را که رگ حیات نظام استکبار بود، به صراحت رد کرد و 
سلطه گران غرب و شرق به همین علت و با وجود اختلافاتشان، 

جبهه گسترده ای در مقابل انقلاب ملت ایران تشکیل دادند.

نباید علت اصلی دشمنی استکبار با انقلاب را فراموش کرد

حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر اینکه هرگز نباید علت اصلی 
دشمنی استکبار با انقلاب و جمهوری اسلامی را فراموش کرد، 
افزودند: البته آنها توطئه ها و ضدیت هایشان را به بهانه های مختلف 
از جمله حقوق بشر، مقررات اسلامی، هسته ای، موشکی، منطقه ای 
و مسائل دیگر اعِمال می کنند اما باید متوجه بود که این مسائل 

فقط بهانه است.
رهبر انقلاب با اشاره به ادامه خصومت مستکبران افزودند: ملت 
ایران برای پیروزی در مقابل این هجمه ها به دو چیز نیاز دارد: 

»استحکام عناصر هویتی« و »افزایش قدرت درونی«.
ایشان برخورداری از زیربنا و نظام فکری و عقیدتی منسجم را 
مهمترین عنصر استحکام هویت ملی برشمردند و افزودند: زیربنای 
مستحکم فکری انقلاب از اسلام گرفته شده و در بیانات بسیار 
ارزشمند امام)ره( و درس های متفکرانی چون شهیدان مطهری و 
بهشتی تشریح شده البته عناصر متفکر باید این نظام فکری را با 

پاسخ های جدید به مسائل جدید، نو به نو جلوه و رونق دهند.

نتیجه ایدئولوژی زدایی انحراف از مسیر انقلاب است

رهبر انقلاب خاطر نشان کردند: ایدئولوژی زدایی که برخی ها تکرار 
می کنند، نتیجه اش انحراف از مسیر انقلاب خواهد بود.

حضرت آیت الله خامنه ای تأکید کردند: البته صرف زیربنای مستقل 
فکری کافی نیست و در عمل نیز باید از ویژگی هایی برخوردار بود 
که مهمترین آنها عبارتند از نترسیدن، خسته نشدن، ناامید نشدن، 
تنبلی نکردن، ندانسته در نقشه دشمن ورود نکردن و در مواقع لازم 

آماده فداکاری بودن.
رهبر انقلاب با اشاره به وجود این خصوصیات بارز در ملت ایران 
انصافاً خسته نشده اند که  ایران  و فداکاری شهدا گفتند: ملت 
نمونه های آن را در تشییع بی نظیر شهید سلیمانی و همچنین 
مراسم ابتکاری پرشور امسال در ۲۲ بهمن دیدیم. اگر همراه این 
مجاهدت، استقامت و منحرف نشدن از مسیر باشد، مشکلات هم 

حل خواهد شد.
حضرت آیت الله خامنه ای دستاوردهای انقلاب را عظیم و شگفت آور 
این دستاوردها،  در معرفی  از کم کاری  خواندند و ضمن گلایه 
کشور  یک  از  را  کشور  چهره  توانست  اسلامی  انقلاب  افزودند: 
عقب مانده ی علمی و طُفیلیِ سیاسی قدرتها و از نظر اقتصادی، 
وابسته، به یک کشور آزاد، مستقل، عزیز، سربلند، آبرومند و برخوردار 

از موفقیت های بزرگ علمی تبدیل کند.
ایشان یکی دیگر از دستاوردهای انقلاب را دگرگونی ملت ایران از 
حالت خمودگی، بی هدفی و دنباله روی به ملتی پرتحرک، با نشاط و 
هدف دار دانستند و افزودند: تشکیل هزاران هسته علمی در کشور و 
فعالیت های گسترده اجتماعی جوانان همچون کمک های مومنانه 

در قضیه کرونا از نمونه های بارز تحرک و نشاط ملت ایران است.

نگاهی بر مسئولیت هیات تطبیق 
مصوبات شوراها در انجام وظایف 

»رهبر انقلاب«: 

عمل طرف مقابل در برجام را ببینیم
 ما هم عمل خواهیم کرد

دیدگاه رهبری

مهدی شهیم

  منتقد  و فعال رسانه ای
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شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

 

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم موسیقی حماسی بشریت - فصل دوم Humanity - Chapter II اثری از توماس 
برگرسن Thomas Bergersen آهنگساز پرآوازه موسیقی تریلر است. او آهنگسازی 
برجسته در زمینه موسیقی تجاری و تبلیغاتی است و آثارش بارها در رسانه های 

مختلف مورد استفاده قرار گرفته است.
آلبوم بشریت - فصل دوم دنباله ای بر آلبومی با همین نام است که شماره اول آن در 
جولای ۲۰۲۰ منتشر شد و شماره دوم آن در نوامبر همین سال عرضه شد. به مانند 
قبل تمامی مراحل آهنگسازی تا تهیه این آلبوم را شخص توماسر برگرسن عهده دار 
بوده است. آلبوم اول اثری مفهومی بود که بیشتر تمرکزش روی مفهوم آزادی و 

توانمندی گونه بشر بود. 
او در شماره دوم به صلح و هم زیستی بشری می پردازد. این آلبوم روایتی از کودکانی 
است که دنیای آینده را زیر آسمان آبی خواهند ساخت و آن را خانه خواهند نامید. این 
آلبوم اثری در مورد خانواده ها، کودکان، رویاها و آرزوهای بشری، میراث ما، مصائب 
و مشکلاتمان، قهرمانی ها و سرنوشتمان و در نهایت هدفی است که دنبال می کنیم. 
این آلبوم گام دوم اقدام جسورانه توماس برگرسن در ساختی اثری متفاوت است. در 
این آلبوم بار دیگر شنونده اثری هستیم که توسط یک ارکستر بزرگ ضبط شده است 
و با موسیقی بی کلام مدرن و الکترونیک ترکیب شده است و تفاوت این آلبوم با 

شماره اول در حضور بیشتر موسیقی راک در آن است.

Humanity - Chapter II
::    توماس برگرسن   ::  

خلاصه داستان: یک دانش آموز دبستانی علاقه ی تازه ای به زندگی پیدا می کنید 
وقتی که با پسری مشغول کار بر روی مجله ی مدرسه می شود.

در بخشی از نقد و بررسی فیلم به قلم James Berardinelli- جیمز براردینِلی، 
آمده است: باعث مباهات است که یک اثر رمانتیک نوجوانانه را بیابیم که 

خودش را مجبور نمی کند تا در پایان با عشقی ابدی و نامیرا پایان یابد. 
نویسنده و کارگردان این اثر یعنی آقای »ریچارد تن« ) که این اثر را از نوشته های 
آسی کریستال ساترلند اقتباس کرده است( هم این نکته را می داند، که اگر چه 
که رابطه ی بین آب و روغن، پسرکی درون گرا و دخترکی که به شدت صدمه 
دیده قابل رخ دادن است اما ادامه یافتن آن پس از آن سال تحصیلی بسیار 

نامحتمل است. 
اگرچه که »قلب های شیمیایی« با میل خود یک سری از کلیشه های رومانتیک 
رایج را در بر می گیرد اما بسیاری از نمونه های دیگر آن را کنار می گذارد و اگرچه 
که عادلانه است که اگر بگوییم لحظات »حس خوب«دار در این اثر وجود 
دارند، اما اثر در کلیت خودش تلاش دارد تا به چیزی کمی عمیق تر برسد. 
 Days of 500( »فیلم به اندازه ی اثر پر جنب و جوشی مثل »۵۰۰روز از تابستان
Summer( اثرگذار نیست اما لحظاتی در آن وجود دارند که احساس مشابهی 

را خلق می کنند.

Chemical Hearts - قلب های شیمیایی
::    ریچارد تن   ::

کتاب روزگار سخت رمانی اثر نویسنده مشهور پرویی، ماریو بارگاس یوسا است. 
این داستان به مداخله  ایالات متحده  آمریکا در گواتمالا و مشکلات سر راه دولت 

خاکوبو آربنز در سال های نیمه  قرن بیستم می پردازد. 
این کتاب را که به عنوان نقطه اوج دوباره آثار یوسا می دانند، با ترجمه مهدی 
سرائی از روی متن اسپانیایی می خوانید. روزگار سخت جدیدترین رمان ماریو 
بارگاس یوسا، نویسنده  پرویی، است. این کتاب در اکتبر ۲۰۱۹ به  زبان اسپانیایی 
منتشر شده است و ترجمه آن نیز از روی متن اسپانیایی انجام گرفته است. یوسا 
در این کتاب به مداخله  ایالات متحده  آمریکا در گواتمالا و مشکلات سر راه دولت 

خاکوبو آربنز در سال های نیمه  قرن بیستم می پردازد. 
او به عنوان رئیس جمهوری باور داشت با ترویج دموکراسی و سرمایه داری آمریکایی 
در کشورش، می تواند گواتمالا را به مدلی برای پیشرفت دیگر کشورهای آمریکای 
لاتین تبدیل کند. این رویای او به حقیقت نپیوست و در این مسیر ایالات متحده 
نقشه های دیگری برای او داشت...  برخی منتقدان معتقدند که یوسا از سال ۲۰۰۲ 
به این سو یعنی پس از انتشار رمان »سور بز«، در سراشیب عمر نویسندگی قرار 
گرفته بود. اما او دوباره موفق شد با نوشتن روزگار سخت به دوران اوج برگردد. در 
انتهای کتاب نیز مصاحبه ای از نویسنده با روزنامه  ال پاییس موجود است که در آن 

او از صفر تا صد شکل گیری این رمان و نگارش آن صحبت کرده است.

روزگار سخت- ماریو بارگاس یوسا
::  ترجمه: مهدی سرائی  ::

کتابفیلم موسیقی

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »هما روستا«فرهنگی
 - هنرپیشه فقید سینما و تئاتر - را گرامی می دارد

شهردار منطقه۸ در بازدید صبحگاهی خود به همراه معاونان خود و 
شورایاران محله تسلیحات، از پروژه های توسعه محله ای و مسجد 
امام حسین)ع( بازدید کرد. »مسعود رنجبریان« - شهردار منطقه 
8 تهران - با اشاره به اقدامات انجام شده در راستای اجرای پروژه 
های کوچک توسعه محله ای گفت:»احصاء نیازهای محلات کم 
برخوردار و رسیدگی به آنها در قالب پروژه های کوچک محله ای در 
الویت قرار دارد. همچنین پروژه های توسعه محله ای با سرعت قابل 
توجهی در حال اجرا است  و به همین سبب با توجه و پیگیری 
ویژه بخشی از این پروژه ها تا پایان سال جاری به اتمام می رسند«.

حوزه های  در  مشکلات  و  موضوعات  گفت:»بررسی  رنجبریان 
خدمات شهری، حمل و نقل و ترافیک، عمرانی و شهرسازی و توجه 
به رفع مشکلات شهروندان و رفاه هر چه بیشتر در محله ها از 
اولویت های مهم مدیریت شهری منطقه در محله تسلیحات است 
.همچنین در این بازدید ها روند اجرای پروژه های توسعه محله ای 
و عمرانی، شناسایی و نقاط ضعف و قوت و رسیدگی به درخواست 

های مردمی و رفع مسائل و مشکلات، انجام می شود«.
شهردار منطقه با اشاره به اینکه شورایاران به عنوان دیده بان مدیریت 
شهری می توانند ایفای نقش کنند، گفت:»شورایاران می توانند با 
ارائه نظرات در جهت هرچه مطلوب تر انجام دادن کارها، ما را یاری 
دهند. همچنین با همراهی و همیاری شورایاران می توانیم در 

جهت توسعه محله ها و پویایی منطقه قدم برداریم«.
باقر ربیعی دبیر شورایاری محله  تسلیحات با اشاره به پیگیری 
افزود:»  تسلیحات  محله  مشکلات  رفع  در  منطقه  شهرداری 
شورایاری به عنوان حلقه ارتباط بین مردم و شهرداری است. 
از زحمات مدیریت شهری برای ساخت پروژه های بسیار خوب 
تقدیر می کنم و امیدوارم هر چه سریع تر محصول این پروژه ها و 
افتتاح آن برای مردم به ثمر بنشیند«. مسعود رنجبریان همچنین  
در این بازدید، با »حجت الاسلام عباسی« امام جماعت مسجد 
امام حسین)ع( دیدار و ودرباره رفع مشکلات مسجد و محله 

گفت و گو کرد.

وزارت  کار  و  محیط  سلامت  مرکز  فنی  معاون 
بهداشت با تأکید بر اینکه از این پس باید کنسرت ها 
به شکل مجازی برگزار شود، گفت: در مورد برگزاری 
وزارت  از سوی  مجوزی  جزیره کیش  کنسرت های 

بهداشت صادر نشده است.
کنسرت های  برگزاری  درباره  فرهادی  محسن 
موسیقی در شرایط کرونایی، گفت: از روز سه شنبه-

شکل  به  هستند  موظف  کنسرت ها  ۲۸بهمن ماه، 
آنلاین و اینترنتی به اجرای برنامه بپردازند. جلساتی 
میان وزارت بهداشت، وزارت ارشاد و وزارت کشور 
برگزار و قرار شد کلیه کنسرت ها از جمله جشنواره 
صورت  به  و  الکترونیک  شکل  به  فجر  موسیقی 
در  اینکه  به  اشاره  با  وی  شود.  برگزار  الکترونیک 
مورد برگزاری کنسرت های جزیره کیش مجوزی از 
سوی وزارت بهداشت صادر نشده است، اظهار کرد: 

در کیش اگر به رنگ آبی درآمده باشد تنها می تواند 
با ظرفیت حداکثر ۵۰نفر و تأمین ۴مترمربع برای هر 
نفر در یک سالن کنسرت برگزار شود که ما برای این 
موضوع هم مجوزی صادر نکرده ایم. فرهادی ادامه 
بندی ها  رنگ  اساس  بر  فرهنگی  فعالیت های  داد: 
البته منوط  و در رنگ آبی می توانند فعال باشند؛ 
با  هم  آن  سالن  یک  در  ۵۰نفر  حداکثر  حضور  به 
تأمین ۴مترمربع فضا برای هر نفر. در جزیره کیش 
متأسفانه عدم رعایت پروتکل زیادی رخ داده است 
است.   شده  ما  همکاران  جدی  برخورد  موجب  که 
وی با اشاره اینکه رصد بیماری کرونا سخت است، 
در  بیمار  هر  بگوییم  بخواهیم  اینکه  کرد:  تصریح 
کجا به کرونا مبتلا شده، سخت است. در واقع عدم 
رعایت پروتکل بهداشتی مساوی با تشدید احتمال 

ابتلا به بیماری است.

اولویت پروژه های توسعه محله ای
 با محلات کم برخوردار است

بــــرگزاری کنسرت ها فــــقط مــــجازی
پایتخت دنیای موسیقی

مهدی صالحی

 خبرنگار
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ورزشی
پیشکسوت کشتی ایران درگذشت

»ابوالفضل حسین پور« - پیشکسوت کشتی - هم دوره و یکی از دوستان 
نزدیک جهان پهلوان غلامرضا تختی در سن ۸۹ سالگی درگذشت.

»دنیای هوادار« این ضایعه دردناک را به خانواده ایشان و جامعه ورزش - 
خصوصا پهلوانان کشتی - تسلیت می گوید.

بی عدالتی و تبعیض در فدراسیون والیبال ایران تمامی ندارد؟!

مثبت یامنفی؟ نقض مقررات کردید! 
همه را به یک چشم نگاه کنید...

توپ و تور

خارج از گود 

جدول  صدرنشین  اصفهان  سپاهان  والیبال  تیم  سرمربی 
مسابقات لیگ برتر باشگاه های کشور، در مقابل دوربین سایت 
فدراسیون والیبال ایران با رعایت کامل ادب و تواضع و درکمال 
شهامت و شجاعت با صدایی رسا از نقض مقررات، حمایت از 
یک تیم خاص و بی احترامی به سایر تیم های شرکت کننده و 
شخصیت مربیانی که صادقانه و دلسوزانه برای رشد و شکوفایی 
و توسعه و پیشرفت والیبال ایران خدمت می کنند، سخن گفت 
و نقض مقررات و بی احترامی کارگذاران مسابقات لیگ برتر 
کشور به این قشر زحمتکش را یادآور شد و از مقامات مسئول 
درخواست رسیدگی به تغییر رأی و عدم اطلاع رسانی رأی کمیته 

انضباطی و کمیته استیناف کرد!
رحمان محمدی راد- سرمربی فهیم و بادانش تیم والیبال فولاد 
مبارکه سپاهان در گفتگوی تصویری با سایت اختصاصی و 
مدیرروابط عمومی فدراسیون والیبال اظهارکرد: جدا از نتیجۀ 
بازی تیمش در مصاف با تیم شهرداری ارومیه، می خواهد از 
اتفاقاتی که در طول این بازی در روزدوشنبه- ۲۷بهمن ماه، رخ 

داده است، انتقاد کند.
سرمربی تیم سپاهان با این اشاره افزود: واقعاً متأسفم، کار 
فدراسیون والیبال خیلی انتقادآمیز بود! کمیته انضباطی و 
کمیته استیناف درمورد بخشودگی و حضور پوریا یلی بازیکن 
محروم شدۀ تیم شهرداری ارومیه دراین بازی اعلامیه ای صادر 
نکرده بود و ما به تصور اینکه این بازیکن محروم از شرکت در 
این مسابقه است، روی ایشان تمرکز نداشتیم و آنالیزی صورت 

نداده بودیم. 
محمدی راد خاطرنشان کرد: اتفاقاتی که در بازی شهرداری ارومیه 
و شهرداری ورامین رخ داد و از طریق گیرندۀ تلویزیونی شاهد 

برگزاری آن بودیم، فدراسیون رأی کمیته انضباطی را انتشار 
داد! البته من در جایگاهی نیستم که دربارۀ رأی صادره کمیته 
انضباطی مبنی بر دو جلسه محرومیت پوریا یلی قضاوت کنم، 
شما بهتر میدانید؛ ولی اگر من جای وی قرار داشتم، بنده را به 

دو سال محرومیت محکوم می کردند!
سرمربی با اخلاق تیم سپاهان افزود: این بازیکن را هم باید 

دوسال از حضور در مسابقات محروم می کردید!
وی اضافه کرد: متأسفم برای شما که خودتان باعث می شوید 
این شائبه ها به وجود بیاید، خودتان باعث می شوید که سایرین 

اظهارکنند که از یک تیم خاص طرفداری می کنید؟!
یعنی  کردن،  طرفداری  و  حمایت  یعنی  شما  اقدام  این 
بی احترامی به  سایر تیم ها، ما شخصیت داریم و با همه وجود 
برای این والیبال زحمت می کشیم، من سعی کرده ام در جامعۀ 
والیبال به دیگران احترام بگذارم تا متقابلاً سایرین هم به من 

احترام بگذارند.
سرمربی تیم سپاهان افزود: از مرجع  اصلی والیبال به ما 
بی احترامی شده است! باید این تغییر رأی را چه درست و چه 

نادرست به ما اعلام می کردند!
وی در ادامه گفت: امیدوارم نهادی باشد که در مورد این عملکرد 

قضاوت کند که همچین رفتارهایی را شاهد نباشیم.
محمدی راد با اعتراض به این تغییر رأی افزود: اولاً این گونه 
رأی می دهید و ثانیاً چون ما نماینده و شهردار نداریم که از تیم 
ما حمایت به عمل آورد، بلافاصله فدراسیون با فشار مسئولان 

آذربایجان تغییر رأی می دهد!
وی تصریح کرد: این انصاف نیست! ما به عنوان تیمی که 
دراین شرایط سخت زحمت می کشد فقط توقع احترام گذاشتن 

از فدراسیون داریم.
به  رأی  استیناف  که کمیته  کرد  اعلام می  باید  فدراسیون 
بخشودگی آقای یلی داده است؛ تنها کاری که باید انجام می شد 

که نشد!
وی خاطرنشان کرد: اگر رفتاری که ما شاهد آن بودیم، منِ 
نوعی مرتکب می شدم به مدت دو سال محروم می شدم، واقعاً 
متأسفم و از دخالت هایی که در فدراسیون صورت می گیرد و 

تکراری مشاهده می کنیم، خسته شدیم.

سرمربی تیم والیبال سپاهان اصفهان خطاب به مقامات و 
مسئولان ورزش کشور اظهار کرد: خواهش می کنم اگر قرار است 
کسی نظارت براین عملکرد داشته باشد الان وقتش است! اگر 
قرار است کسی دخالت کند الان وقتش است، خواهشاً شعار 
اخلاق مداری سر ندهید! شمایی که به ما می گویید اخلاق مدار 
باشیم و سعه صبر داشته باشیم، ما یا شما؟! لطفاً به من نگویید 

چه کارکنم، رفتار خودتان را درست کنید.
رحمان خطاب به فرد وابسته به روابط عمومی که کار مصاحبه 
را انجام می داد، گفت: من از خود شما پرسیدم این قضیه 
چیست؟ شما به عنوان عضو کمیته روابط عمومی در جریان 

این قضیه نبودید!!
من متأسفم به خدا، کوچک ترین کاری که باید انجام می دادید 
این بود که در سایت فدراسیون اعلام می کردید که آقای) یلی( 

بخشیده شده است.
محمدی راد افزود: ای کاش بعد از نتیجۀ بازی این صحبت ها 
را نمی کردم و ای کاش بعد از باخت تیمم نبود که تصور کنید 
فشار باخت باعث شده، نخیر من توقع  احترام دارم، اینکه رأی 
کمیته انضباطی درست بوده یا نادرست در قبال آن رفتارها و 
اینکه رفتار سرمربی نسبت به داور که هجوم آوردند و الفاظی که 

بر زبان راندند که ما شنیدیم درست بود؟!
او اضافه کرد: بله بزرگان ارومیه جمع می شوند، فیلم ها پاک 
می شود و همه چیز را با یک عذرخواهی، ماست مالی می کنید، 
بعد یک باشگاهی که از اول فصل تلاش کرده و زحمت کشیده 
تا به این مرحله فصل برسد، این گونه باید حقش نادیده انگاشته 

شود؟!
محمدی راد با ابراز امیدواری گفت: کسی پیدا می شود پاسخ 
این سؤال او را بدهد و کسی هم هست پاسخ مدیرعامل باشگاه 

را بدهد.
وی تصریح کرد: خواهش می کنم همه را در جامعه والیبال به 

یک چشم نگاه کنید.
سرمربی سپاهان از نفوذ افراد بیرون از فدراسیون اشاره کرد و 
افزود: درباره نفوذ این افراد که در مورد صدور آراء و تصمیمات 
کمیته برگزاری مسابقات و کمیته انضباطی اعمال نفوذ کرده اند 
که همه همین گونه فکر می کنیم ، اگر خلاف است خلاف آن 

را ثابت کنید!
محمدی راد اضافه کرد: خودتان مقتدرانه تصمیم بگیرید، از شما 
می خواهم به من بگویید سخنانم درست نیست و من اشتباه 

می کنم.
وی خطاب به مسئولان فدراسیون گفت: نه تنها پاسخگوی 
سؤال من که باید جوابگوی مردم اصفهان و باشگاه سپاهان 
باشید، شمایی که امروز تصمیم گرفتید، فرد محروم را بخشیدید 
و حاضر نشدید قبل از بازی رأی کمیته استیناف را اعلام کنید، 

باید جوابگو باشید.
رأی  این  باید  نهادی  چه  پرسید  دوم  بار  برای  محمدی راد 

کمیته های انضباطی و استیناف را نظارت کند؟!
و نسبت به رفتارهایی از این نوع قضاوت کند؟ رفتاری که 
سرمربی تیم بغل گوش فدراسیون انجام می دهد و اتفاقاتی که 
در پایان آن بازی افتاده شما چشمانتان را می ببندید، چرا؟! چون 

که آنها بلدهستند هیاهو کنند و بلد هستند داد بزنند؟
 سرمربی تیم سپاهان افزود: اگر قرارباشد به جامعه والیبال 
شخصیت بدهیم، اگر امروز من به عنوان یک مربی ایرانی 
سکوت اختیار کنم، باید این گونه حق من و تیمم خورده شود؟!

»ابراهیم تهامی« پیشکسوت فوتبال خوزستان در گفت وگو 
با همکار ما در خصوص عدم حضورش در تیم منتخب 98 
برای بازی یادبود مرحوم انصاریان و میناوند اظهار داشت:  مرا 
برای این بازی دعوت نکرده بودند و علت اینکه چرا حضور 

نداشتم را از آن هایی که بانی این مسابقه بودند بپرسید.
وی ادامه داد: بازی را کامل تماشا کردم اگر بازی می کردم 
از همه آن ها آماده تر بودم. از اینکه حضور نداشتم ناراحت 
هستم اما به دلیل آن دو عزیزی که از بین ما رفتند صحبتی 

ندارم.
آیا عدم حضورش دلیل  اینکه فکر می کند  تهامی درباره 
خاصی داشته است یا خیر بیان داشت: این سومین بار است 
که چنین بازی هایی برگزار می شود و بنده حضور ندارم. فکر 
می کنم به مردم خوزستان توهین شد. شاید باورتان نشود از 
زمانی که بازی شروع شد تا بامداد نیمه شب خیلی ها با من 
تماس گرفتند و علت نبودنم را سوال می کردند. با احترام به 
عزیزانی که دیروز در زمین حضور داشتند و خیلی از آن ها از 
دوستان بنده هستند باید بگویم خیلی شان نه جزو استقلال 
بوده اند نه پرسپولیس و نه تیم ملی اما بنده به خاطر اینکه 

لابی ندارم 20 سال است که مربیگری نمی کنم.

وی افزود: تیم ملی سال 98 فرانسه را با کلک از من گرفتند. 
به برنامه 90 رفتم و واقعیت ها را گفتم اما خیلی از جوان ها 
آن زمان متوجه نشدند که من چه گفتم. شما نگاه کنید در 
شهر خودم خوزستان مرا که اسطوره این استان هستم بازی 
نمی دهند و می روند از شهرستان دیگر مربی می آورند. از شما 
یک سوال دارم اگر من نبودم و روی گل اول تیم ملی مقابل 
استرالیا تاثیر نمی گذاشتم آیا به جام جهانی می رفتیم که 

اکنون منتخب آن را درست کنند؟
***

تهامی راست می گوید. حق با اوست. اما انگار در این دوره 
زمانه هر چه صاف و ساده و صادق و بی شیله پیله تر باشی 

کمتر مورد توجه قرار می گیری.
حداقل از شخصیتی وارسته مثل دکتر ذوالفقارنسب که 
نقش مهمی در حماسه ملبورن داشت اما به نام ویه را تمام 
شد انتظار می رفت لیست تیم 98 را قبل از بازی مروری 
کند تا چنین افرادی مثل ابراهیم تهامی جا نیفتند. اینکه 
فلان بازیکن در لیست 100 نفره مقدماتی جام جهانی 98 
هم بوده و در بازی سه شنبه در ترکیب ثابت حضور داشت 
اما ابراهیم تهامی نبود دل خیلی از علاقمندان به فوتبال 

به درد آمد.
تهامی نماینده یک استان فوتبال خیز است و درست می 
گوید. هیچگاه تاثیر او در حماسه ملبورن از یاد ها نخواهد 
رفت. برخلاف تهامی دو سه بازیکن بودند که حضورشان 

ربطی به تیم 98 نداشت ولی بودند.
دل تهامی بدرد آمده همانطور که خیلی از خوزستانی ها 

دلشان بدرد آمد.
در منتخب سرخابی ها هم عدالت رعایت نشد البته طبیعی 
است که در اینگونه بازی ها که تعداد زیاد هست برخی ها 
جا بمانند و بازی به آن ها نرسد ولی عدم دعوت از  تهامی 

هیچ توجیهی بر نمی دارد.
همانطور که در منتخب سرخابی ها جای بهزاد داداش زاده 

خالی بود.
داداش زاده اتفاقا بازیکن سرخابی است. یعنی سابقه بازی 

در هردو تیم را دارد.
البته داداش زاده جزو مدعوین بوده ولی اینکه چرا آفتابی 

نشد باید از خودش بپرسیم.
در هر حال حرکت خوبی بود و اگر تهامی هم دعوت می شد 

این حرکت زیباتر می شد...

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

ظلمی بزرگ در حق فوتبال خوزستان و ابراهیم تهامی
سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی وطن دوست«ورزشی

 - پیشکسوت فقید فوتبال - را گرامی می دارد

نزدیک  فوتبال  فدراسیون  انتخابات  به  بیشتر  هرچه 
می  شویم، کاندیدهای پست ریاست فدراسیون بیشتر اهالی 
فوتبال را با سیاست ها و برنامه هایی که دارند آشنا می کنند، 
از این رو علی کریمی که از کاندیدهای این دوره انتخابات 
مهدی  با  مشترکی  بیانیه   با  است،  فوتبال  فدراسیون 
مهدوی کیا، نایب رئیس منتخب کریمی، از شعار انتخاباتی 

و اهدافش رونمایی کرد.
حالا به مهم ترین بخش بیانیه مشترک کریمی و مهدوی کیا 

باید اشاره کرد:
»پاک سازی فوتبال« صرفاً یک شعار نیست بلکه برای ما 
یک هدف است، هدفی که با زد و بندهای همیشگی 
محقق نخواهد شد، چون معتقدیم  سرانجام زد و بندهای 
نادرست ختم می شود به قراداد ننگین با ویلموتس، شعار 
و عوام فریبی به استفاده از VAR و سواستفاده از احساسات 
دوستان،  به  مختلف  پست های  دادن  هدیه  هواداران، 
وضعیت مبهم و درد آور فوتبال بانوان، مشکلات فراوان 

ورزشگاه ها، بدهی های کلان و صدها معضل دیگر.
با کریمی و مهدوی کیا یا بدون ما، امیدواریم در انتخابات 
10 اسفند فضا همانی نباشد که سال ها فوتبال ایران از آن 
لطمه خورده و در کنار 85میلیون جمعیت فقط عده ای 
خاص از آن بهره برده اند و فوتبال هم قربانی شعارهای 

بی پایه و اساس شده  است.
فوتبال پاکم آرزوست...«

- نقطه نظر:

در ابتدا باید به این موضوع اشاره کرد که نگارنده برخلاف 
عادت همیشگی، اینبار در کلیت این بیانیه، نقد خاصی 
ندارد و اگر این تمام حرف ها و شعارهای دهن پُرکن، به 
مرحله اقدام و عمل برسد، مایه مباهات و فخر فوتبال ایران 
است، اما بدون شک، در یک موضوع، انتقادات جدی ای، 
به مهم ترین مبحث ذکر شده که با مقوله »فساد در فوتبال 

ایران« به آن اشاره شده، وارد است.
اینکه فوتبال ایران ناپاک است و در پشت پرده بسیاری 
از مسائل چون همین انتخابات فدراسیون فوتبال تعیین 
می شود که اظهر من الشمس است، اما یک تناقض عجیب 

در رفتار و صحبت های علی کریمی وجود دارد.
از  کریمی  علی  که  بگوییم،  اول  هم  را  موضوع  این 
بهترین های تاریخ فوتبال آسیا است و در محبوبیت او هم 

شکی نداریم، اما حالا که علی آقا از مقوله فساد صحبت 
می کند و کل فوتبال ایران را ناپاک می داند، قصدی برای 
صحبت درباره ی نوع حضور اشخاصی چون حسین هدایتی 
در فوتبال و در کتار باشگاه هایی چون پرسپولیس و استیل 

آذین ندارد؟
بهتر است علی  کریمی، قبل از پرچمداری برای مبارزه با 
فساد، در وهله اول، این مورد مهم را هم شفاف سازی 
کند تا برای ریاست فدراسیون فوتبال که به حق با عنایت 
به مدرک تحصیلی و سوابق مدیریتی ایشان و همان 
رفاقت های پشت پرده با صاحب رأی ها، شانس او را 
برای رسیدن به صندلی دوست داشتنی فدراسیون، زیر 
برای  گرچه  باشد،  کرده  عمل  پرقدرت  می دانیم،  صفر 
جلب عقاید اهالی فوتبال و کسب اعتماد میان آنها، باید 
در مقام حقوقی، از علایق شخصی و رنگی هم دست 

بردارد.
به هرحال امیدواریم، ۱۰ اسفند اتفاقات خوبی براب فوتبال 

ما رخ دهد...

اول شفاف سازی، بعد پرچمداری از مبارزه با فساد؛

علی آقا واضح تر صحبت کن!

حرف آخر

آغاز پلی آف لیگ برتر بسکتبال از نیمه اسفندماه
طبق برنامۀ اعلام شده از سوی کمیته مسابقات فدراسیون بسکتبال، دیدارهای 

مرحله پلی آف لیگ برتر از ۱۵اسفندماه آغاز خواهد شد. بر این اساس مرحله 
پلی آف مسابقات بسکتبال لیگ برتر باشگاه های کشور از ۱۵اسفندماه 

آغاز شده و به صورت متوالی تا ۲۸اسفندماه ادامه خواهد داشت. در این 
میان فقط روزهای ۲۱ و ۲۲اسفندماه دیداری برگزار نمی شود.

سرمربی و مربی تیم منتخب پدل بانوان ایران معرفی شدند
با تصمیم اعضای کمیته فنی انجمن پدل ایران و پیشنهاد نایب رئیس 

بانوان انجمن پدل و معرفی رئیس انجمن پدل با هدف تفکیک کادر 
مربیان مردان و زنان خانم ها دنیا طاحونه چی و سحر درفشی از 

پدلیست های مطرح و اخلاق مدار کشورمان به ترتیب به عنوان 
سرمربی و مربی تیم منتخب پدل بانوان ایران منصوب شدند.

مسابقات انتخابی برای تیم ملی تنیس بانوان برگزار می شود
نفرات برتر به مسابقات انتخابی تیم ملی تنیس بانوان دعوت شدند. با 

هدف تشکیل تیم فدکاپ )بیلی جین کینگ کاپ( در سال ۲۰۲۱ 
مسابقات انتخابی از ۲ لغایت ۸ اسفندماه در مجموعه ورزشی 

انقلاب برگزار می شود. مربیگری تیم ملی کشورمان بر عهده فرناز 
فصیحی است.

محرومیت مادام العمر قهرمان جهان به ۸سال کاهش یافت
با پیگیری و رایزنی های فدراسیون کشتی، محرومیت طالب نعمت پور قهرمان 

کشتی فرنگی جهان به ۸سال کاهش یافت. بر اساس اعلام اتحادیه جهانی 
کشتی محرومیت نعمت پور در تاریخ ۱۵خردادماه ۱۴۰۱ به پایان خواهد 

رسید و این کشتی گیر اسبق کشورمان که دارای توانایی های بالای 
فنی نیز است، می تواند پس از این تاریخ مربیگری کشتی را آغاز نماید.

صف آرایی ستارگان کشتی آمریکا برای حضور در المپیک
حضور  برای  آمریکا  آزاد  کشتی  ملی  تیم  انتخابی  مسابقات  برنامه 

ترتیب  بدین  شد.  مشخص  توکیو   ۲۰۲۱ المپیک  دربازی های 
مدعیان پوشیدن دوبنده تیم ملی کشتی آمریکا طی روزهای 

۱۳ و ۱۴ فروردین ماه سال آینده در مسابقات نهایی انتخابی 
بازی های المپیک توکیو به مصاف هم می روند.

بانوی کماندار طلایی پارالمپیک عازم دوبی می شود
دارنده ۲مدال طلای پارالمپیک ۲۰۱۲لندن و ۲۰۱۶ ریو برای افزایش 

آمادگی در بازی  های توکیو هفته آینده به مسابقات تیروکمان 
امارات اعزام می شود. بازی های پارالمپیک توکیو به دلیل 

شیوع کرونا در جهان با یک سال تأخیر شهریور ماه سال آینده 
در توکیو برگزار می شود.

فدراسیون فوتبال تیم ملی را فراموش کرده است
سرمربی تیم فوتسال زنان مس رفسنجان گفت: نمی دانم سیاست فدراسیون 

فوتبال چیست زیرا تیم ملی زنان را فراموش کرده اند و این موضوع می تواند 
سبب بی انگیزه شدن بازیکنان شود.عاطفه رضایی درباره مجمع انتخاباتی 

فدراسیون فوتبال افزود: امیدوارم هرفردی که ریاست فدراسیون فوتبال را 
برعهده می گیرد، بتواند برای فوتبال و فوتسال زنان و مردان خوب کار کند.

کرمی: المپیک میدان عجیبی است
کاپیتان سابق تیم ملی تکواندوی ایران گفت:المپیک میدان عجیبی است و باید 

برای موفقیت درآن علاوه بر آمادگی بدنی ازلحاظ روحی و روانی به بهترین 
نحو آماده بشویم. یوسف کرمی درخصوص شرایط باشگاه »جاسترب 

زاگرب« کرواسی که هدایت آن را برعهده دارد،افزود:همچنان با این 
باشگاه قرارداد دارم و پس از یک سال، دوباره همکاری ما تمدید شد.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال

برانکو: منتظر تصمیم AFC هستیم
سرمربی تیم ملی فوتبال عمان گفت: منتظر 
برای  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون  تصمیم 
جهانی  جام  انتخابی  مسابقات  برگزاری 

هستیم.

صادق محرمی تنها غایب تیم فوتبال دینامو 
زاگرب در لیگ اروپا

ایرانی تیم فوتبال  صادق محرمی مدافع 
دینامو زاگرب کرواسی تنها غایب این تیم 

در لیگ اروپا است.

عربستان میزبان مسابقات انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲
یک روزنامه عربستانی مدعی شد میزبانی 
و  جهانی ۲۰۲۲  جام  انتخابی  مسابقات 
انتخابی جام ملت های ۲۰۲۳ فوتبال آسیا 

در گروه چهارم به عربستان می رسد.

غفلت از طارمی اشتباه مهلک است
دیدار  آستانه  در  ایتالیایی  سایت  یک 
یوونتوس با پورتو در لیگ قهرمانان اروپا 
به توانایی های مهدی طارمی مهاجم ایرانی 
پورتو پرداخته و غفلت از او را اشتباه مهلک 

دانسته است.

شانس طارمی و پورتو برای قهرمانی در لیگ 
پرتغال کمتر شد

با پیروزی تیم فوتبال اسپورتینگ در هفته 
نوزدهم لیگ پرتغال، شانس پورتو برای 

قهرمانی در این رقابت ها کمتر شد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر سرویس ورزشی 
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 ماسک پارچه ای روی ماسک پزشکی یکبار مصرف

مکان های پرجمعیت
فرد سالمفرد بیمار

چگونه همزمان از دو ماسک استفاده کنیم؟

در شرایط پرخطر توصیه می شود

حضور طولانی در فضای بسته

دو ماسک یکبار مصرف 
همزمان )توصیه نمی شود(

ماسک دیگر روی ماسک 
KN95 )لازم نیست(

طرح:   امیررضا  بیات
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